

PROTOKOLL RY 5/2020

Datum: 2020-04-08
Plats: Telefonmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén

Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen
frånvarande: Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

Till Officiella meddelanden:

-
- § 65 **Mötets öppnande**
 - § 66 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 67 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 68 **Pågående ärenden**
 - § 69 **Ekonomi**
 - § 70 **Landslag**
 - § 71 **SM**
 - § 72 **Däck**
 - § 73 **Teknik**
 - § 74 **Dispenser**
 - § 75 **Öppet Rallyforum**
 - § 76 **SGA**
 - § 77 **Rallyregler**
 - § 78 **Övriga frågor**
 - § 79 **Nästa möte**
 - § 80 **Mötets avslutande**

-
- § 65 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 66 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 67 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 68 Pågående ärenden

- Statusen om ärendet angående vagnbok till finskreggad tävlingsbil, ej klart, frågan utreds.
- Ärendet om att hyra WRC-bil i Sverige utreds vidare med TK den 5/5.
- SO utreder frågan om uppklassning av förare som uppmärksammades i samband med Vännäs SM deltävling.

§ 69 Ekonomi

- Möjligheten att flytta kostnaderna i samband med inställt SGA-möte till annat datum, ej klart. JR har fått uppgift att upprätta en budgetrevision av SBF.

§ 70 Landslag

- Inget nytt.

§ 71 SM

- Nästa RU/MAS-möte är 15/4.
- Diskussioner att flytta någon/några SM 2020 till 2021 pga Corona.
- Inbjudan till SM i Hässleholms MK är godkänd.
- RU tackar för Domar/Teknikerrapport från Vännäs.
- Diskussion om flytt av SSR till juli/aug.
- RU godkänner att Skillingaryds SM flyttas till 2021.

§ 72 Däck

- Inget nytt.

§ 73 Teknik

- Pågående ärende om nya Peugeot 208 Rally i R2C (4kg/hk) med större cylindervolym än R2B (5kg/hk), bilen är inte aktuell för Sverige i dagsläget med TK jobbar vidare med frågan.
- JR skriver dispens för godkänd viktlåda till en Gr.F bil. PK underrättar ägaren.

§ 74 Dispenser

- se §73.

§ 75 Öppet Rallyforum

- inget nytt.

§ 76 SGA

- JR besvarar frågor från NNBF.

§ 77 Rallyregler

- Diskussion om R5 bilar till klassen NAT4WD.
- Nya Fiestan, klassad i R4b, går in i klassen R2b.
- RU beslutade att regelverket, RY 2.4, skall förtydligas i nästa utgåva. Ställs tävlingen in på grund av force majeure kan utsedd domarordförande besluta att arrangören behåller del av tävlingsavgifterna. Verifiering av vissa kostnader ska då uppvisas.

§ 78 Övriga frågor

- RU har tagit del av inlägg om problem i samband med lokala tävlingar. Vi tar det med till nästa SGA-möte, information skickas till Kurt Jönsson.
- SO svarar på licensfråga.
- RU har tagit del av information från SBF om ekonomi och Förbundsmöte.
- RU har tagit del av att en Länsstyrelse har återbetalat tillståndsavgiften till arrangörsklubben som tvingats ställa in sin tävling pga Corona.
- SO uppdaterar tävlingsregler, RY 1.6.1. JR upprättar ett OM där följande text tillförs: Deltagande i debutklass. Debutförare tas med i resultatlista men utan resultat, endast notering "fullföljt".

§ 79 Nästa möte

- Nästa möte 27 april kl. 20.00.

§ 80 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh